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Abstract (en)
The cleaning apparatus (16) has an ultrasonic generator (18) for producing ultrasonic waves with frequency between 35-200 kHz. The ultrasonic
waves are passed with respect to surface of the rollers (4) by the cleaning fluid such as water. The temperature of the cleaning fluid is set in the
range of 0-70[deg] C. The lubricant is supplied by lubricant nozzles (14). An independent claim is included for method for removing lubricant from
rollers.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Reinigungsvorrichtung (16) sowie ein Verfahren zum Entfernen eines Schmierstoffs von den Walzen (4) eines Walzgerüsts
(2). Im Hinblick auf eine kostengünstige und effiziente Reinigung der Walzen (4) umfasst die Reinigungsvorrichtung (16) mindestens einen
Ultraschallgenerator (18) zum Erzeugen von Ultraschallwellen, wobei die Ultraschallwellen mit Hilfe einer Reinigungsflüssigkeit zur Oberfläche der
Walzen (4) geleitet werden.
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